
 
Rundskriv fra styret desember 2014 

 

 
 

1 
 

Rundskriv fra styret desember 2014 
Styre har besluttet å øke innbetaling av fellesutgifter med 10% fra 1/1-2015 
 
Årsaken til dette 
Dette på grunn av økte vedlikeholds- og driftskostnader. Det har ikke vært økning av 
felleskostnadene siden etableringen av sameiet, selv om kostnadene våre har steget i 
takt med prisøkningen. Dette etterslepet må tas igjen i 2015. Vi ønsker å bygge opp 
egenkapitalen mot utgiftene som kommer i forbindelse med maling av alt treverk i 
sameiet og for fremtidig vedlikehold.  

 
Styret  
Lørenvangen Eierseksjonssameie 


